
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
28.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 17.09.2018     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 41 0 0
Vedoucí odborů MMK 9 9
Občané, hosté 26

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 41 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Dále bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Primátor sdělil, že z jednání zastupitelstva města se nikdo neomluvil. Řekl, že hlasovat 
budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení. Pro případ jeho poruchy byly určeny tyto sčitatelky: Ivana 
Legerová, Bc. Petra Klapsiová, Jitka Korzonková, Romana Plecháčová a Tamara Hercigová. Hlavní sčitatelkou určil 
Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 28. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu 
Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu z 27. zasedání ZM Karviné konaného dne 18.06.2018, 
který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli zápisu byli 
schváleni: pan Antonín Barák a Mgr. Aleš Hujík.
Tímto byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1, usnesení ZM č. 870 (pro 41, proti 0, zdrželo se 0). 

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že v programu 28. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 10.09.2018 byly členům ZM předány na cloud Karviná materiály, a to z Odboru 
sociálního:
• doplnění programu č. 1 – „Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu Slezské diakonie, RÚT 
Karviná, sociální rehabilitace“,
• doplnění programu č. 2 – „Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu Centrum pro rodinu Sluníčko, 
z.s.“.
• doplnění programu č. 3 – „Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu Slezské diakonie, EUNIKA 
Karviná, sociálně aktivizační služba pro osoby se zdravotním postižením v rámci transformace služby Slezské 
diakonie, EUNIKA Karviná, denní stacionář“.
• doplnění programu č. 4 – „Deklarace finanční spoluúčasti obce ve vztahu ke změnám parametrů sociálních 
služeb Slezské diakonie zařazených do Krajské sítě sociálních služeb“.

Protože tyto body nebyly uvedeny v programu 28. zasedání ZM Karviné, nechal o jejich doplnění postupně hlasovat.

                 
Ing. J. Wolf - nejdříve o doplnění programu č. 1 – „Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu 
Slezské diakonie, RÚT Karviná, sociální rehabilitace“,

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 870
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále nechal hlasovat o doplnění programu č. 2 - „Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální 
službu Centrum pro rodinu Sluníčko, z.s.“.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 870
Návrh byl schválen.
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.Ing. J. Wolf - následně o doplnění programu č. 3 – „Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu 
Slezské diakonie, EUNIKA Karviná, sociálně aktivizační služba pro osoby se zdravotním postižením v rámci 
transformace služby Slezské diakonie, EUNIKA Karviná, denní stacionář“.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 870
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - nakonec o doplnění programu č. 4 – „Deklarace finanční spoluúčasti obce ve vztahu ke změnám 
parametrů sociálních služeb Slezské diakonie zařazených do Krajské sítě sociálních služeb“.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 870
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou další návrhy na doplnění programu. Protože žádné návrhy nebyly podány, nechal 
navržený program, včetně doplněných bodů, schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 870
Program 28. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.
Střet zájmů nikdo neoznámil.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Vyřízení interpelace člena ZM Karviné přednesené na zasedání ZM Karviné konaném dne 18.06.2018
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Zeptal se, zda je k vyřízení 
interpelace nějaká připomínka. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 871
Návrh byl schválen.
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2)   Zhodnocení činnosti výborů Zastupitelstva města Karviné za rok 2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Hodnotící zprávy byly 
zpracovány na základě Jednacího řádu výborů Zastupitelstva města Karviné, a to z podkladových materiálů 
jednotlivých předsedů výborů. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 872
Návrh byl schválen.

3)   Poskytnutí peněžitých plnění - jednorázových odměn členům výborů ZM Karviné, kteří nejsou členy 
Zastupitelstva města Karviné, za práci ve výborech v roce 2018
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora s tím, že návrhy odměn byly 
zpracovány předsedy jednotlivých výborů ZM. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 873
Návrh byl schválen.

4)   Poskytnutí peněžitých plnění - jednorázových odměn členům komisí RM Karviné, kteří nejsou členy 
Zastupitelstva města Karviné, za práci v komisích v roce 2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora s tím, že návrhy odměn byly 
zpracovány předsedy jednotlivých komisí RM. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 874
Návrh byl schválen.

5)   Zásady pro nakládání s nemovitým majetkem
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační na základě žádosti příspěvkové organizace 
MěDK, a to k navýšení cen u krátkodobého nájmu o 10% a úpravu některých položek dle aktuální situace na MěDK. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

JUDr. O. Guziurová, MPA - upozornila na administrativní chybu, která byla uvedena v příloze k usnesení č. 1, a to v 
datu účinnosti, kde došlo k překlepu s tím, že správně bude uvedena účinnost od 18.09. 2018 místo 18.09. 2019. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 875
Návrh byl schválen.
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6)   Zásady pro hodnocení a poskytování finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na 
podporu individuální bytové výstavby
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o tyto navrhované změny:
- Úprava názvu odboru po organizační změně účinné od 01.09.2018, a to u Odboru školství a rozvoje. Úprava textu 
čestného prohlášení fyzické osoby v žádosti o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města 
Karviné na podporu individuální bytové výstavby, a to s ohledem na Nařízení EU o ochraně fyzických osob v 
souvislosti se zpracováním osobních údajů. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 876
Návrh byl schválen.

7)   OZV, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 8/2016 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, 
průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a 
diskoték v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného pořádku
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Předmětem změny je: formální úprava 
odkazu na zákon o některých přestupcích, oprava názvu příslušného odboru v souvislosti s organizační změnou na 
magistrátu k 01.09.2018, vypuštění vymezení doby, kdy je možné provozovat předzahrádky v pátek, v sobotu a ve 
dnech, po nichž následuje státní svátek nebo ostatní svátek nejdéle do 23:00 hodin. Provoz bude nadále možný 
celoročně a změna přílohy č. 3 vyhlášky spočívající v doplnění provozovny Pivnice Podkova do seznamu 
restauračních zahrádek s režimem dle čl. 6 bod 6.3 vyhlášky. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 877
Návrh byl schválen.

8)   Mezitímní účetní závěrka statutárního města Karviné k 30.06.2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období předkládá 
zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních závěrek a interní 
auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a kontrol za uvedené období. 
K předložené zprávě otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 878
Návrh byl schválen.

9)   Plnění rozpočtu statutárního města Karviné za 1. pololetí 2018
Ing. J. Wolf -řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. K předloženému materiálu, který byl 
podrobně zpracován v důvodové zprávě, otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 879
Návrh byl schválen.

10)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle 60. a 61. smlouva
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k 
podpoře Programu Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji vydané zastupitelstvem města s tím, že byly 
předloženy ke schválení smlouvy o zápůjčce pro uvedené žadatele. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 880
Návrh byl schválen.

11)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle 62. smlouva
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k 
podpoře Programu Kotlíkové dotace, kdy byla předložena ke schválení smlouva pro uvedeného žadatele. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 881
Návrh byl schválen.

12)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle - 63. smlouva
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k podpoře 
Programu Kotlíkové dotace, kdy byla předložena ke schválení smlouva pro uvedeného žadatele. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 882
Návrh byl schválen.

13)   Dotace nad Kč 50.000,-- v sociální oblasti
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Komise sociální projednala předložené žádosti 
s tím, že rada města doporučila zastupitelstvu města ke schválení žádosti o dotace podané organizacemi 
poskytující sociální a návazné služby. Dotace budou poskytnuty na základě veřejnoprávních smluv uzavřených mezi 
městem Karviná a příjemci, které tvoří přílohy č. 2 až 4 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 
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Ing. M. Hajdušík, MBA - podal protinávrh, neboť dle získaných informací došlo ke změně u Slezské diakonie - 
noclehárna Bethel, kde byla navrhována dotace na úhradu krizového řešení vody. Protože záležitost již byla v 
průběhu 7. měsíce vyřešena, uvedená potřeba již pominula. Navrhl proto v příloze k usnesení č. 1 - místo 
navržené dotace na zajištění projektu: „BETHEL Karviná, noclehárna“ ve výši 190 000,00 Kč uvést částku 
0,-- Kč, jelikož důvody pro poskytnutí dotace již pominuly. Dále přílohu k usnesení č. 3 zcela vypustit a 
přílohu k usnesení č. 4 přejmenovat na přílohu č. 3 k usnesení.
Ing. J. Wolf - o tomto protinávrhu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 883
Protinávrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 1 - Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu Slezské diakonie, 
RÚT Karviná, sociální rehabilitace
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Z důvodu ukončení poskytování služby sociální 
rehabilitace je povinností poskytovatele, který uzavřel závazek na tuto službu, zajistit nebo vyjednat přechod na 
jiného poskytovatele. Novým poskytovatelem bude Slezská diakonie, k čemuž bylo nutné schválit deklaraci 
spoluúčasti obce na financování této sociální služby. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 884
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 2 - Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu Centrum pro rodinu 
Sluníčko, z.s.
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Jednalo se o klub, který se věnuje dětem ve 
vyloučené lokalitě Karviná-Nové Město. Protože došlo k zásadní proměně cílové skupiny klubu, byla navržena jeho 
transformace na registrovanou sociální službu s tím, že Odbor sociální doporučil schválit deklaraci spoluúčasti obce 
na financování této sociální služby s účinností od 01.01.2019. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 885
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 3 - Deklarace finanční spoluúčasti obce pro sociální službu Slezské diakonie, 
EUNIKA Karviná, sociálně aktivizační služba pro osoby se zdravotním postižením v rámci transformace 
služby Slezské diakonie, EUNIKA Karviná, denní stacionář
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální, který na základě žádosti Slezské diakonie navrhl 
transformaci současného denního stacionáře na: 1) Denní stacionář pro osoby se zdravotním postižením od 18 do 
45 let a 2) Sociálně aktivizační služby pro osoby se zdravotním postižením pro osoby od 3 do 45 let. Touto změnou 
dojde k přesunu části pracovníků na nově vzniklou službu a k navýšení pracovního úvazku. Proto bylo doporučeno 
zastupitelstvu města schválit deklaraci spoluúčasti obce na financování této sociální služby s účinností od 
01.01.2019. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 886
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 4 - Deklarace finanční spoluúčasti obce ve vztahu ke změnám parametrů 
sociálních služeb Slezské diakonie zařazených do Krajské sitě sociálních služeb
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální s tím, že na základě změny daných parametrů 
bude poskytovatel povinen projednat změny s příslušnou obcí a požadovat deklaraci finanční spoluúčasti obce na 
navýšení kapacity této služby. Slezská diakonie se proto obrátila na město s tímto požadavkem u dvou sociálních 
služeb s účinností od 01.01.2019. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 887
Návrh byl schválen.

14)   Pořízení změny č. 1 Územního plánu Karviná
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí, který obdržel návrhy na 
pořízení změny Územního plánu Karviné podané organizacemi uvedenými v důvodové zprávě. Jednotlivé návrhy 
byly posouzeny a vzhledem k tomu, že se jedná o změny územního plánu, které nevyžadují variantní řešení, úřad 
územního plánování doporučil pořídit změnu č. 1 v rozsahu obsahu, který byl přílohou č. 1 k usnesení, a to 
zkráceným postupem stavebního zákona. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. O. Brdíčko - vznesl několik dotazů a návrhů. Nejdříve se vyjádřil k bodu 2.5. týkající se zatrubnění vodního 
toku z důvodu rozšíření stávající přilehlé vozovky na ulici Mlýnská, a to v úseku mezi mostem M6/1 a 
parkovištěm u letního kina v Parku Boženy Němcové. Zeptal se, proč nebyla doporučena daná změna a zda 
toto zatrubnění je tam přípustné. Pokud by to bylo možná, zda bude nutné provést změnu územního plánu. Osobně 
doporučoval zatrubnění provést, a to např. z tvarovek, kdy by nedošlo k některým negativním věcem zmiňovaných v 
odůvodnění, ale naopak by to ulehčilo danou situaci nebo zlepšilo bezpečnost provozu v dané lokalitě.
Ing. L. Krupková, MPA - měla za to, že z hlediska vyjádření vodohospodářů není zatrubnění přípustné, nebyl by 
přístup k vodnímu toku a mohly by nastat problémy jako pod ul. Ostravskou. K návrhu Ing. Brdíčka uvedla, že se 
nedá hovořit jako o klasickém zatrubnění, schválení podmínek realizace by bylo na dopravním orgánu. Klasické 
zatrubnění by mohlo způsobovat velké problémy např. u povodní a při čištění vodního toku. 
Ing. O. Brdíčko - dále vznesl dotaz k bodu 3 týkající se plánované výstavby objektu restaurace rychlého 
občerstvení KFC včetně parkovacích stání a souvisejících komunikací. Měl za to, že toto není nejvhodnější 
plocha. Doporučil, aby byl tento návrh přemístěn např. do opuštěného domu naproti OPF Karviná. Navrhovaná 
plocha, co se týká zeleně, je velmi cenná. Je to tzv. klidová plocha mezi památkovou zónou a komunikací, na které 
je několikanásobně překračován hluk automobilové dopravy. Dojde-li ke stavbě, bude se hluk šířit i na protější 
stranu, kde se nacházejí rodinné domky.
Ing. L. Krupková, MPA - vysvětlila, že se nyní nacházíme ve fázi, kdy zastupitelstvo svým hlasováním řekne, zda 
se tímto návrhem má stavební úřad zabývat. Až samotné projednávání této navrhované změny ukáže, zda stavba 
bude či nebude možná. Změna dosud nebyla projednávána ani s orgánem památkové péče, ani to, jak by měla 
stavba vypadat, její umístění apod. Návrh byl předložen pouze jako doporučující. Následně pak bude jednáno o 
realizaci samotné stavby. Tedy o tom, zda ano či nikoliv, nebo za jakých podmínek bude možné stavbu realizovat.
Ing. O. Brdíčko - i přesto navrhoval, aby byl bod 3 zařazen mezi ty, které zastupitelstvo navrhuje neschválit. Dále 
hovořil o bodu 9, v současném územním plánu se jedná o plochu občanského vybavení, pro výstavbu 
nákupního centra (areál bývalého OSP). Zde navrhoval několik variant s tím, že jedna jako plocha pro drobné 
podnikání a další např. pro sportovní účely. 
Ing. L. Krupková, MPA - na úvod sdělila, že se jedná o schválení pořízení změny č. 1 Územního plánu Karviná 
zkráceným postupem, což dnes připouští novela stavebního zákona. Pokud by se mělo jednat o variantní řešení, 
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pak nelze postupovat tímto zkráceným postupem, ale jednalo by se o klasickou změnu územního plánu. U zkrácené 
verze trvá zpracování změny cca půl roku, u variantního řešení 1,5 roku, někdy i více.
Ing. O. Brdíčko - protože si byl toho vědom, navrhl bod 9 z předloženého návrhu vypustit. 
Vyjádřil se ještě k bod 10, kdebylo navrženo v části Doly (bývalý areál Dolu Jindřich) vymezit plochu pro 
zařízení sociálních služeb. Zeptal se, o jaké sociální služby by se mělo jednat. 
Ing. L. Krupková, MPA - v tomto případě tomu byla dána široká škála. Protože zákon o sociálních službách uvádí 
mnoho možností, konkrétní sociální služba nebyla specifikována. Územní plán neuvádí, zda tam budou holobyty 
nebo nějaká denní centra, stacionáře apod. Vždy bude záležet na těch, kdo tam bude chtít něco realizovat.
Ing. J. Wolf - dodal, že záměr změny územního plánu byl zveřejněn na úřední desce. Vyjádřil se také k ul. 
Lešetínská, kde je situace neúnosná, převážně tam, kde se nachází ubytovna pro bezdomovce. V oblasti jsou také 
zóny určené pro podnikání s tím, že město jedná s další firmou, která by mohla v těsné blízkosti ul. Lešetínská 
postavit nějakou výrobnu a zaměstnat určitý počet lidí. Pokud tam bude mít do budoucna někdo zájem podnikat, 
bude nutné dům pro bezdomovce z těchto míst přemístit někde jinde. Nikdo by určitě nebyl nadšený, kdyby bylo toto 
zařízení přemístěno kdekoliv do centra města. Proto se hledají případná území nebo pozemky k tomuto účelu. O 
všem již bude rozhodovat příští zastupitelstvo města.
Ing. L. Krupková, MPA - doplnila, že činnosti týkající se nějaké výroby musí projít procesem posuzování vlivu na 
životní prostředí. K ul. Lešetínské uvedla, že zastupitele dnes neschvalují záměr pořízení změny č. 1, dávají pouze 
souhlas, že se navrhovanou změnou může stavební úřad zabývat. Že mohou v této věci zahájit nějaké aktivity, zadat 
pořízení této změny zpracovateli s tím. že následně budou navrhované změny projednávány s dotčenými orgány. 
Teprve pak bude zastupitelstvo města rozhodovat, zda změnu schválí nebo neschválí. Dodala, že stavební úřad, 
jako pořizovatel, je povinen zabývat se veškerými žádostmi o změny, které byly na úřad podány a následně je 
předložit ke schválení zastupitelstvu města.
Ing. O. Brdíčko - rozuměl tomu, ale pokud už byl jednou nějaký proces nastartován, velmi těžko se něco mění. 
Navrhl proto z předloženého návrhu vypustit bod 3 a bod 9.

Ing. V. Vantuchová - občanka města - navázala na vystoupení Ing. Brdíčka a dále na reakci paní vedoucí Ing. 
Krupkové, MPA, která uvedla, že podané připomínky ke změně územního plánu se musí řešit bezprostředně po 
jejich doručení. Neviděla proto důvod, proč byl na zasedání ZM předložen takto obsáhlý materiál. Vznesla také 
připomínku k bodu 3 týkající se pozemku - zelené plochy vedoucí od OD Prior k VZP. Již dávno bylo v plánu 
města postavit na tomto pozemku Multifunkční centrum Aupark Karviná, které mělo zahrnovat bytovou výstavba s 
obchody dole. Z projektu však nakonec sešlo. Dané území je jedno z mála, které město vlastní a už ho chce zase 
prodat podnikatelům s tím, že žádný z nich nebude stavět na vypůjčeném pozemku. V tomto případě by osobně 
tomuto záměru tzv. zelenou nedávala. Měla za to, že k záměru by se měli vyjádřit také občané, neboť na to mají 
právo. Původně byla pro to, aby se bod programu č. 14 stáhl zcela z projednávání. Protože by to určitě neprošlo, tak 
byla pro, aby navrhovaná změna pod bodem 3 a 9 byla vypuštěna z tohoto návrhu. K záměru, uvedenému 
pod bodem 9, uvedla, že majitelem pozemku je firma, která má sídlo v Praze. Zajímalo jí, jaký bude mít firma sídlící 
v Praze zájem na tom, aby se na uvedené ploše v Karviné dobře hospodařilo. V zájmu města bylo, aby zde bylo 
postaveno např. obchodní centrum jako je OBI, nebo něco podobného. Vedením města v té době dostalo od 
společnosti odpověď, že nemají zájem v této oblasti podnikat, protože by v Karviné neměli požadované zisky. Proto 
by jí zajímalo, jakým způsobem chce město ovlivnit, co se na této ploše bude dít nebo stavět. Protože již dříve bylo 
uváděno, že zde nemůže být vybudován např. park, sportovní hřiště, neboť je tam údajně ekologická zátěž, zeptala 
se, jestli už tam dnes není.
Ing. L. Krupková, MPA - k areálu bývalého OSP uvedla, že vlastníkem pozemku je firma z Prahy s tím, že v 
současné době je stále platné vydané územní rozhodnutí na stavbu obchodního centra. S ohledem na to, že 
vlastník pozemku nemá zájem o tuto stavbu, stavební úřad pouze vybízí vlastníka k sekání trávy. Proto byl po 
projednání záměru ve vedení města předložen návrh, aby mohla být tato plocha využita i k jinému účelu, až skončí 
úplatnost tohoto územního rozhodnutí. Tedy pro drobné podnikatele, služby apod. Tím by byla dána možnost širšího 
využití daného území. Dodala, že na této ploše není žádná ekologická zátěž s tím, že ani v době vydání územního 
rozhodnutí před 4 lety nebylo v této věci nic prokázáno. Protože město neustále hledá potencionálního zájemce o 
tento pozemek, měla za to, že v tomto případě by bylo daleko lepší nabídnout pozemek k podnikání i pro menší 
aktivity, než tuto neudržovanou plochu nechávat ležet ladem. 
K dotazu, který se týkal vybudování restaurace rychlého občerstvení KFC na pozemku vedoucího od OD Prior k 
VZP, uvedla, že pokud se jedná o pozemky města, vždy o nich budou rozhodovat zastupitelé města. Jak je známo, 
každý návrh na změnu územního plánu musí být projednáván veřejnoprávně, tedy s dotčenými orgány, vlastníky a s 
širokou veřejností. Musí být rovněž vyvěšen na úřední desce. 
Ing. V. Vantuchová - občanka města - měla za to, že tato velká plocha zeleně by měla být ve městě zachována a 
ne uvažovat o tom, že by byla dána k dispozici pro stavbu nějakých obchodů nebo ke stavbě rychlého občerstvení s 
parkovacími místy, kterých je dostatek nedaleko OD Prior. Osobně byla pro zachování této zelené zóny.
Ing. L. Krupková, MPA - v územním plánu je pozemek uveden jako plocha zeleně, která nebude překreslena ani 
zanesena do plochy občanské vybavenosti nebo do plochy bytové. Stále zůstává plochou zeleně s tím, že se pouze 
uvádí, co tam je a není přípustné nebo podmínečně přípustné. Konkrétní případ na konkrétním místě se pak bude 
teprve projednávat. Dodala, že zastupitelstvo města má v této záležitosti poslední slovo. To teprve řekne, co na této 
ploše bude realizováno. Změnou územního plánu nedochází k prodeji pozemku, nerozhoduje se o tom, kdo bude 
tento pozemek vlastnit, ale hovoří se pouze o možnostech jeho využití. Je to dlouhodobý proces, než k nějaké 
stavbě dojde, pokud vůbec někdy dojde.
Ing. O. Brdíčko - řekl, že projednávaný bod programu č. 14 má v sobě plno důležitých věcí pro zkvalitnění života ve 
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městě, kterých je třeba realizovat. Proto nebyl pro, aby se celý bod stahoval z projednávání. Pouze navrhl odložit 
realizaci bodu 3 tohoto materiálu z důvodu prověření, zda případný záměr bude v tomto území přípustný. Protože 
návrh u bodu 9 tohoto materiálu stáhl, doporučil pouze hlasovat o protinávrhu, a to vypustit bod 3. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze už nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o protinávrhu Ing. Brdíčka - vypustit 
bod 3 týkající se plánované výstavby objektu restaurace rychlého občerstvení KFC včetně parkovacích 
stání a souvisejících komunikací.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 5
PROTI : 13
ZDRŽEL SE : 21 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože protinávrh Ing. Brdíčka nebyl schválen, nechal hlasovat o původním návrhu usnesení 
bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 5 usnesení č. 888
Návrh byl schválen.

15)   Poskytnutí finačních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviná na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí 
finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle 
schválených „Zásad“ splňují stanovené podmínky. Na základě této skutečnosti bylo doporučeno uvedeným 
žadatelům finanční příspěvek na výstavbu rodinného domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženým 
návrhům otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 889
Návrh byl schválen.

16)   Poskytnutí dotace Slezské univerzitě v Opavě
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství rozvoje, který obdržel žádost Slezské univerzity v 
Opavě o poskytnutí finančních příspěvku z rozpočtu města ve výši Kč 300.000,-- na projekt „Výzkum podmínek pro 
malé a střední podnikání v městě Karviná“ a Kč 100.000,-- na rozšíření knižního fondu odborné univerzitní knihovny 
v Karviné. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 890
Návrh byl schválen.

17)   Návrh na poskytnutí účelových dodací v rámci dotačního programu Podpora aktivit v oblastech využití 
volného času dětí a mládeže, zájmové činnosti a ostatních aktivit pro rok 2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel 43 žádostí o poskytnutí 
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dotace, které posoudila odborná pracovní skupina Fondu primátora. Radě města předložila ke schválení dotace do 
výše Kč 50.000,-- a zastupitelstvu města dotace nad Kč 50.000,-- tak, jak bylo uvedeno v návrhu na usnesení. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 891
Návrh byl schválen.

18)   Návrh na poskytnutí dotací v rámci dotačního programu Podpora výkonnostního sportu v Karviné pro 
rok 2018
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel žádosti na podporu 
rozvoje výkonnostního sportu ve městě. Komise tělovýchovy a sportu RM posoudila uvedené žádosti, které 
doporučila zastupitelstvu města ke schválení ve výši, jak bylo uvedeno v příloze č. 1 k usnesení a uzavřít s těmito 
příjemci smlouvu o poskytnutí dotace, dle znění přílohy č. 2 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 892
Návrh byl schválen.

19)   Poskytnutí dotací z rozpočtu statutárního města Karviné v roce 2018
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství rozvoje s tím, že Zdravotní komise RM posoudila 
žádosti o poskytnutí dotace a doporučila ke schválení dotace NsP Karviná-Ráj a Karvinské hornické nemocnici, a.s. 
ve výši, jak bylo uvedeno v návrhu na usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 893
Návrh byl schválen.

20)   Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Regionální knihovna Karviná
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Předmětem dodatku bude: a) změna 
ve struktuře organizace, kdy dojde k termínovému zpřesnění názvu útvarů a středisek a čísel orientačních, b) 
doplnění přílohy č. 2 - Vymezení doplňkové činnosti organizace o novou doplňkovou činnost, a to provozování 
cestovní agentury a průvodcovská činnost v oblasti cestovního ruchu. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 894
Návrh byl schválen.
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21)   Záměr převést Krajské středisko volného času JUVENTUS Karviná, příspěvkovou organizaci, na 
statutární město Karviná
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel nabídku 
Moravskoslezského kraje na převod činností Krajského střediska volného času JUVENTUS na statutární město 
Karviná k 01.01.2019. Po obdržení potřebných informací ze strany Moravskoslezského kraje se učiněnou nabídkou 
zabývala ustanovená pracovní skupina. Po projednání záměru v radě města byl zastupitelstvu města předložen ke 
schválení návrh na usnesení variantně. K předloženému záměru otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Mgr. I. Hudzietzová - vznesla dotaz týkající se výše uvedené částky 8 mil. Kč, o kterou chce město Karviná 
požádat MS kraj. Zajímalo ji, jak se na výši této částky přišlo a co vše zahrnuje. Měla za to, že se jedná o celkem 
nízkou částku. 
Ing. J. Wolf - řekl, že výše této částky by měla být použita na záchovnou údržbu objektu, kterého se chce kraj 
zbavit. Pokud by byl zájem částku navýšit, neviděl v tom problém. Bude pouze záležet na kraji, jak se k tomu návrhu 
postaví. Kromě této částky bude muset město investovat do údržby těchto tří objektů také vlastní peníze s tím, že z 
rozpočtu města bude muset být na jejich provozní údržbu vyčleněna částka ve výši cca 5 mil. Kč ročně. Protože v 
není současné době zpracován projekt, uvedená částka 8 mil. Kč je pouze orientační. Domníval se, že město 
nemusí z kraje dostat ani takovou částku. Pokud by se mělo město pustit do komplexní rekonstrukce objektu, 
jednalo by se o částku ve výši cca 50 - 60 mil. Kč. V současné době se jedná pouze o chválení záměru s tím, že až 
nové zastupitelstvo města bude diskutovat o tom, jaký záměr bude mít s tímto objektem do budoucna. V opačném 
případě chce kraj toto zařízení uzavřít a zbourat, tedy již dále neprovozovat. 
Mgr. I. Hudzietzová - po vysvětlení dotazu sdělila, že nejen s předloženým záměrem na převod činností Krajského 
střediska volného času JUVENTUS na statutární město Karviná k 01.01.2019 souhlasí, ale i s částkou 8 mil. Kč.

Ing. O. Brdíčko - podal protinávrh - požádat Krajský úřad MS kraje o poskytnutí finančních prostředků na 
rekonstrukci uvedených objektů ve výši Kč 16 mil. Kč, neboť se nejedná pouze o JUVENTUS Karviná, ale také 
o částečnou rekonstrukci „Přírodovědné stanice v Karviné-Ráji „ a „Turistické základny v Řece“ .
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o protinávrhu Ing. Brdíčka - schválit 
záměr převést Krajské středisko volného času JUVENTUS Karviná a požádat Krajský úřad MS kraje o 
poskytnutí finančních prostředků na rekonstrukci ve výši Kč 16 mil. Kč.

HLASOVÁNÍ : č. 32 - usnesení bylo zmatečné
PRO :      
PROTI :      
ZDRŽEL SE :      usnesení č.          
.

                 
Ing. J. Wolf - protože hlasování č. 32 bylo zmatečné, bylo prohlášeno za neplatné. Znovu nechal hlasovat o 
předloženém protinávrhu Ing. Brdíčka. 

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 895
Návrh byl schválen.

22)   Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviná - 1. výzva Kotlikové dotace, 
žádost o dotaci č. 4
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření Smlouvy o 
poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviné s Moravskoslezským krajem ve výši uvedené v návrhu na 
usnesení účelově určenou na spolufinancování projektu „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji “. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 22.
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HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 896
Návrh byl schválen

23)   Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviná - 2. výzva Kotlikové dotace, 
žádost o dotaci č. 2
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření Smlouvy o 
poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviné s Moravskoslezským krajem v uvedené výši účelově 
určenou na spolufinancování projektu „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji - 2. výzva“. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 23.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 897
Návrh byl schválen.

24)   Záměr realizovat projekt ITI - Rekonstrukce odborných učeben ZŠ a MŠ Borovského a ZŠ a MŠ Cihelní 
v Karviné
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt. Předmětem připravovaného projektu je modernizace 3 odborných učeben a 1 kabinetu 
na 2 základních školách. Dotace na projekt bude poskytnuta zpětně na základě vyúčtování projektu. K 
předloženému záměru otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 24.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 898
Návrh byl schválen.

25)   Záměr realizovat projket ITI - Rekonstrukce odborných učeben ZŠ a MŠ Družby a ZŠ a MŠ Slovenská v 
Karviné
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o předložení žádosti o 
dotaci na uvedený projekt, jehož předmětem je modernizace 2 odborných učeben a souvisejících kabinetů na 2 
základních školách, řešena bezbariérová dostupnost těchto učeben, zajištění bezbariérové toalety a modernizace IT 
konektivity dotčených škol. Žadatel musí projekt předfinancovat s tím, že dotace mu bude poskytnuta zpětně na 
základě vyúčtování projektu. K předloženému záměru otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 25.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 899
Návrh byl schválen.
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26)   Bezúplatný převod majetku na příspěvkové organizace města - dotační programy
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb. Jednalo se o bezúplatný převod 
dlouhodobého hmotného majetku statutárního města Karviné odpisovaného a neodpisovaného na Regionální 
knihovnu Karviná a Městský dům kultury Karviná v uvedených výších po ukončení udržitelnosti projektu, tj. po 
31.12.2018. K předloženému návrhu otevířel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 26.

HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 900
Návrh byl schválen.

27)   Schválení záměru přípravy a realizace akce Volnočasový sportovní areál pod objektem Obchodní 
akademie v Karviné-Hranicích
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 27.

HLASOVÁNÍ : č. 39
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 901
Návrh byl schválen.

28)   Schválení záměru přípravy a realizace akce Úprava ul. Svatopluka Čecha v Karviné-Fryštátě
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 28.

HLASOVÁNÍ : č. 40
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 902
Návrh byl schválen.

29)   Zmařená investice Revitalizace bytového domu tř. Družby č. p. 1203 - 1206 Karviná-Nové Město
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 29.

HLASOVÁNÍ : č. 41
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 903
Návrh byl schválen.

30)   Odstoupení od kupní smlouvy na převod pozemku p. č. 551, k.ú. Karviná-město, neuskutečnění 
projektu Multifunkční centrum Aupark Karviná
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 30.

HLASOVÁNÍ : č. 42
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 904
Návrh byl schválen.

31)   Nabytí pozemků - Moravskoslezský kraj
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 31.

HLASOVÁNÍ : č. 43
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 905
Návrh byl schválen.

32)   Nabytí plynárenského zařízení do vlastnictví SMK - GasNet, s.r.o. a jeho následná likvidace a vyřazení z 
majetku - KOSMOS
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 32.

HLASOVÁNÍ : č. 44
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 906
Návrh byl schválen.

33)   Záměr nabýt pozemek - ČR, ÚZSVM
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 33.

HLASOVÁNÍ : č. 45
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 907
Návrh byl schválen.

34)   Prodej pozemků v lokalitě Vagónka Karviná - TOMGAST Czech republic s.r.o.
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 34.
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HLASOVÁNÍ : č. 46
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 908
Návrh byl schválen.

35)   Převod části pozemků - pan Antonín Fajkosz
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 35.

HLASOVÁNÍ : č. 47
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 909
Návrh byl schválen.

36)   Převod družstevního podílu v Bytovém družstvu U Koníka 600
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 36.

HLASOVÁNÍ : č. 48
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 910
Návrh byl schválen.

37)   Převod jednotky č. 9 a 10 v domě č. p. 2167, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 37.

HLASOVÁNÍ : č. 49
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 911
Návrh byl schválen.

38)   Převod jednotky č. 12, 13 a 14 v domě č. p. 2168, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 38.

HLASOVÁNÍ : č. 50
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 912
Návrh byl schválen.
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39)   Převod jednotky č. 9 a 10 v domě č. p. 2169, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 39.

HLASOVÁNÍ : č. 51
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 913
Návrh byl schválen.

40)   Převod jednotky č. 1 v domě č. p. 2174, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 40.

HLASOVÁNÍ : č. 52
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 914
Návrh byl schválen.

41)   Nové interpelace členů ZM
p. A. Barák - poukázal na neustálý nedostatek parkovacích míst ve městě na sídlištích, který je mnohdy způsoben 
špatným parkováním automobilů. Doporučil uvažovat o zřízení podélných parkovacích míst, čímž by došlo k 
ušetření místa pro parkování. Dále doporučil obnovit na všech parkovištích ve městě špatně viditelné parkovací 
čáry.
Ing. J. Wolf – řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.

42)   Různé občané
p. Ruth Řezáčová, občanka města - nejdříve poděkovala za odborně provedený zásah příslušníků policie, kteří 
vyřešili dlouhodobý problém s uvazovaným psem ke stromu ženou pod okny jejich bytového domu na ul. 
Borovského.

Dále požádala za celý Bytový dům Borovského 814 (bývalý dům s pečovatelskou službou), aby město Karviná i 
nadále provádělo kontroly a postřiky proti tzv. štěnicím, aby se tím zabránilo jejich možnému šíření, jak tomu bylo v 
minulosti. Protože by již nechtěla tuto situaci zažít, sama si ve svém bytě provádí postřiky a deratizaci vlastními 
prostředky.
Ing. J. Wolf - řekl, že záležitost bude i nadále mapovat Odbor sociální MMK s tím, že se budou provádět kontroly a 
následná opatření tak, aby se nájemníkům v bytovém domě dobře žilo.

p. Věra Chocholoušová, občanka města – vrátila se ke dvěma námětům, které předložila na minulém zasedání 
ZM dne 18.06.2018:

1) Otevírací doba v nákupním centru Hypernova, ul. Nádražní – opětovně požádala, aby vedení města vešlo v 
jednání nejen s vedením nákupního centra Hypernova, ale i přilehlých obchodů (Penny a další, které na sebe 
navazují), a to za účelem sjednocení otevírací doby všech těchto obchodů od 08:00 hod. Zeptala se, kdo z města v 
této věci jednal a s jakým výsledkem.
Ing. J. Wolf – k otevírací době OC Hypernova uvedl, že osobně jednal s paní ředitelkou s tím, že uvedenému 
požadavku nelze vyhovět, protože jednotlivé obchody nebo provozovny nemají jednoho majitele, ale jsou 
pronajímány různým vlastníkům. Není tedy možné docílit toho, aby otevírací dobu změnili nebo sjednotili s ostatními 
na požadovaných 08:00 hodin. Tím bylo na námět odpovězeno.

2) Upozornila na nefunkční informační tabuli ČSAD u vlakového nádraží - sdělila, že na minulém zasedání ZM 
bylo navrhováno, že zástupce města projedná tuto připomínku s vedením ČSAD, které bude hledat dočasné nebo 
provizorní řešení. Měla za to, že dodnes informační tabule není v provozu. Požádala proto, aby byla co jak nejdříve 
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tato věc dořešena, a to nejen ve prospěch občanů města, ale také cizích, kteří do města přijíždějí a mohli se lépe ve 
městě orientovat (lázenští hosté apod.).
Ing. L. Raszyk - sdělil, že na společném jednání vedení města s ČSAD, Karviná, a.s. bylo dohodnuto umístění 
provizorního informačního panelu v prostoru vestibulu vlakového nádraží. V těchto prostorách již byly instalovány 
dva televizní monitory, které jsou funkční. Instalace nového informačního panelu (tabule) bude provedena na 
podzim letošního roku. Záležitost řeší krajský úřad. Tím bylo na námět odpovězeno.

3) Požádala o pokácení stromu - uvedla, že se jedná o suchý strom nacházející se naproti pamětní desky u ČSAD 
Karviná, a.s., který doporučila odstranit. Dále požádala, aby byl také zajištěn a udržován pořádek kolem této 
pamětní desky.
Ing. J. Wolf - řekl, že na námět bude odpovězeno písemně.

p. Věra Chocholoušová, občanka města – na závěr ještě poděkovala nejen současnému, ale i bývalému 
primátorovi a všem zastupitelům města za práci, kterou pro město a občany Karviné dělají. Na každém kroku, když 
se projdeme, je vidět, že mají zájem o blaho našeho města. V případě, že budou opět zvoleni, jim popřála v dalším 
volebním období hodně zdraví, sily a pracovního elánu a také, aby byli k občanům města shovívaví. 

p. Rudolf Tomala, občan města - také poděkoval všem, tedy vedení města a zastupitelům za práci v tomto 
volebním období s tím, že někteří zde jsou už daleko déle. Byl rád, že město Karviná tzv. kvete a neustále se rozvíjí. 
Na závěr se ještě zeptal, jak dopadl záměr na zhotovení zvonu zdejší farností, tedy zda byla dotace z města 
poskytnuta. 
Ing. J. Wolf - řekl, že dotace poskytnuta nebyla, neboť nebyla splněna podmínka na poskytnutí dotace z 
Moravskoslezského kraje.

p. Josef Adámek, občan města – vznesl tyto náměty k řešení:
1) Požádal, aby byl proveden ořez větví na dvou místech ve městě, a to: u evangelického kostela, kde se podél 
chodníku nachází řada stromů a dále na ul. Studentské (místo přesně nespecifikoval).
Dodal, že dlouhé a vyčnívající větve mu při chůzi zasahují až do obličeje. Hrozí nebezpečí úrazu.

2) Oprava slepeckých lišt skládající se z malých kostiček, které byly zcizeny nebo zničeny, a to na chodníku v úseku 
od OPF - Slezské univerzity Karviná až po NsP Karviná-Ráj.
Ing. J. Wolf - řekl, že na náměty bude odpovězeno písemně.

43)   Různé - MMK
Ing. O. Brdíčko - za klub KDU-ČSL a stranu zelených poděkoval všem zastupitelům města, kteří jim pomohli 
prosaditd jejich body programu a také za to, že někdy byli vstřícní k jejich návrhům. Dále poděkoval všem 
zaměstnancům MMK za pomoc a mnohdy i radu, která jim byla poskytnuta. Vše bylo myšleno pro dobro občanů 
města, aby se jim zde dobře žilo.

p. A. Barák - jako zástupce klubu ANO také poděkoval vedení města s tím, že kdykoliv se na ně obrátili o radu či 
pomoc, vždy jim vyšli vstříc. Poděkoval také PhDr. Nogolovi, MPA, tajemníkovi MMK, zaměstanancům OKP, 
vedoucím odborů MMK a ředitelům řízených organizaci. Tedy všem, kteří jim, když potřebovali, poradili a pomohli. 
Poděkoval i kolegům zastupitelům s tím, že přestože byl mnohdy kritikem, společně udělali velký kus práce pro 
město Karviná.

p. N. Antalová - za klub KSČM poděkovala za podporu a spolupráci nejen vedení města, ale i všem zastupitelům, 
kteří pracovali ve prospěch našeho města.

Ing. J. Wolf - na závěr zasedání ZM Karviné, ale i volebního období, poděkovat nejen zastupitelům města, ale i 
všem vedoucím odborů, zaměstnancům SMK a ředitelům příspěvkových organizací za čtyřleté období dobré 
spolupráce. Poděkoval také p. Hanzlovi, bývalému primátorovi, který po zvolení poslancem Parlamentu ČR opustil 
po 20 letech práci komunálního politika s tím, že v dalším volebním období již tuto práci vykonávat nebude. 
Protože se někteří budou o post zastupitele znovu ucházet, někteří již do dalšího volebního období kandidovat 
nebudou, poděkoval především těmto zastupitelům, ale i ostatním za to, jakým způsobem celé volební období 
pracovali a konstruktivně jednali. Za tuto jejich aktivní práci a mimořádný přínos ve všech oblastech rozvoje města a 
jeho společenského života ve funkčním období 2014 - 2018 jim předal na památku „Pamětní list“. 
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Ing. J. Wolf – protože byly projednány všechny body programu, jednání 28. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné tímto ukončil. 

Ing. J. Wolf, v. r.
...........................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

Antonín Barák, v. r.
............................................
p. Antonín Barák

Mgr. Aleš Hujík, v. r.
............................................
Mgr. Aleš Hujík

Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 24.09.2018
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